
 
 
 
Acta de la reunió del Consell Veïnal de Lloret de Mar 
Dia: 15 de juliol a les 18h 
Sala d’Assaig 1 – Teatre de Lloret de Mar 
 
 
Assistents: 
Alcalde, regidora d’Hisenda i de Participació Ciutadana, regidor d’Urbanisme, regidor 
d’Activitats, representants de JuntsXCatalunya, C’s, PSC i Força Lloret, i 
representants dels barris i zones de Fenals-Santa Clotilde, El Rieral, Can Ballell, 
Puigventós, Can Carbó, Zona Nord, Zona Oest i Zona Centre.  
Assisteix però sense dret a vot, el Síndic del Ciutadà.  
 
No assisteixen els representants dels barris dels Pescadors, del Molí-Mas Vilà-Can 
Ribalaigua, de Can Sabata, del Nucli Antic, a més dels representants dels grups 
municipals d’ERC i de Lloret en Comú. Excusen la seva assistència les persones 
representants de la zones Est i Sud. 
 
Objectiu de la sessió 
 
- Seguiment i grau d’execució dels projectes dels pressupostos participats 2016, 

2017 i 2018 
- Rendiment de comptes: nombre de propostes entrades i validació tècnica 
- Pressupostos participats 2020 i Covid 19 
- Torn de debat, aportacions i preguntes 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Seguiment dels projectes dels Pressupostos Participats 2016, 2017 i 

2018 
 

L’Alcalde explica que s’han executat els 19 projectes dels Pressupostos Participats 
2016 i 21 projectes dels 24 escollits en els Pressupostos Participats 2017. Les 
millores al Parc de Sant Cristòfol de Can Ballell i les baranes del barri dels Pescadors 
estan en una fase d’execució avançada i per tant es finalitzaran properament. El parc 
inclusiu i les fonts ornamentals de Can Sabata estan en fase de licitació. 
 
Pel què fa al projecte dels Pressupostos Participats 2018, col·locació de càmeres 
de videovigilància a urbanitzacions de Lloret, s’explica que està en procés de licitació 
i s’estima poder fer l’adjudicació durant la primera quinzena de setembre de 2020. 
Es preveu iniciar la instal·lació dos mesos després de la signatura del contracte com 
a màxim. 
 
El representant de la Zona Nord suggereix que, si és possible, es pugui fer 
l’adjudicació abans del setembre. La regidora d’Hisenda explica que ho tindran en 
compte i que intentaran adjudicar el més aviat possible (però que cal tenir en compte 
els tempos administratius). 



 
2. Rendiment de comptes Pressupostos Participats 2020 

 
L’Alcalde exposa els resultats de les primeres fases dels Pressupostos Participats 
2020 (entrada de propostes i primera validació tècnica).  
 
En total s’han presentat 281 propostes, de les quals 179 són propostes globals i 
102 propostes de barri o zona. 107 propostes (un 38% del total) no han estat 
admeses per no seguir els criteris establerts a les bases dels Pressupostos Participats. 
Els motius principals de no admissió són: no ser de competència municipal, no ser 
inversió i no complir amb els criteris urbanístics.  
 
Si ens fixem amb les 179 propostes acceptades, 107 són globals i 67 són de 
barri/zona. Tanmateix, algunes de les propostes globals presentades són molt 
similars i s’han agrupat. Finalment, després de l’agrupació d’algunes propostes, tenim 
un total de 42 propostes globals acceptades i 67 propostes de territori 
(barri/zona).  
 
Les dades es poden consultar a la presentació annexada a l’acta.  
 
3. Pressupostos Participats 2020 i Covid 19 
 
L’Alcalde explica que degut a la crisi sanitària de la Covid19, l’Ajuntament de Lloret 
de Mar, amb l’acord de tots els grups municipals, ha reorientat el pressupost 
municipal per donar resposta a la crisi, tant en la partida de despesa corrent com en 
les inversions. Exposa que s’han aportat 600.000 euros al centre sociosanitari, 
500.000 euros per la compra d’habitatge social propi i 300.000 euros per a la compra 
d’un local per al Centre de Distribució d’Aliments (CDA) que actualment està ubicat 
provisionalment al pavelló esportiu. La Covid19 ha fet replantejar totes les inversions 
municipals i s’ha canviat l’ordre de prioritats. 
 
En relació als Pressupostos Participats 2020, l’equip de govern proposa destinar la 
meitat de l’import (500.000 euros) als projectes resultants dels debats i la votació 
dels Pressupostos Participats, i destinar els 500.000 euros restants a inversions per 
cobrir necessitats de la Covid19. 
 
El representant de la Zona Nord proposa destinar la totalitat del pressupost participat 
2020 a inversions socials. Aquesta proposta és secundada per tots els representants 
del Consell Veïnal (també pel representant de la zona Est, que ha excusat la seva 
assistència però que ha fet arribar la seva proposta via correu electrònic). 
 
Hi ha coincidència en manifestar que les millores urbanístiques que es proposen en 
els pressupostos participats poden esperar però l’emergència social no i és prioritari 
poder comptar amb un CDA, amb habitatges socials, etc. 
 
L’equip de govern es mostra agraït amb aquesta decisió i explica que el milió d’euros 
s’haurà de destinar a inversió i no es pot destinar a despesa corrent. L’Alcalde explica 
que les previsions de recaptació que s’havien fet no es podran complir, mentre que 
l’Ajuntament haurà de fer front a un increment de les necessitats socials i 
econòmiques de la ciutadania. Explica que davant un moment d’incertesa màxima, 
el pressupost municipal serà menor i caldrà analitzar com encaixar els pressupostos 
participats els propers anys (segurament caldrà disminuir l’import que s’hi destina). 
 



L’Alcalde posa en valor la solidaritat dels veïns i de les empreses de Lloret de Mar.  
 
La representant del Rieral, fa una reflexió sobre la situació de la gent gran i demana 
no oblidar la residència de gent gran (millorar l’actual i pensar en una nova residència 
per al futur). 
 
La representant del barri de Puigventós, demana que l’Ajuntament dissenyi una 
proposta concreta per definir en què es destinarà el milió d’euros.  L’equip de govern 
es compromet a fer la proposta i a presentar-la al Consell Veïnal.  
 
El representant del barri de Can Carbó, explica que han destinat els diners de les 
festes del barri a despesa social. El regidor d’Urbanisme exposa que en conseqüència 
100.000 euros de la partida de festes es dediquen a despesa amb finalitat social. 
 
La representant de Puigventós preveu un increment del nombre de famílies que 
necessitaran aliments i que no podran pagar els subministraments bàsics, i demana 
que es tingui en compte quan es decideixi en què destinar l’import. La regidora 
d’Hisenda explica que en ser del capítol d’inversions no es podran destinar diners del 
milió d’euros concretament a despesa corrent sinó que només a inversió, però que 
l’Ajuntament a partir de dilluns passat 13 de juliol, ha publicat una convocatòria amb 
una línia d’ajuts a famílies amb emergència social, per destinar a despeses, entre 
altres, de necessitats i subministraments bàsics. 
 
 
Acord: 
 
El Consell Veïnal decideix per unanimitat destinar el milió d’euros dels Pressupostos 
Participats 2020 a despesa amb finalitat social, per mitigar els efectes de la Covid 
19.   
 
L’equip de govern es compromet a dissenyar una proposta per definir en quines 
inversions es destinarà el milió d’euros dels Pressupostos Participats. La proposta es 
presentarà al Consell Veïnal i posteriorment es portarà al Ple Municipal. 
 
El projecte de Pressupostos Participats queda ajornat a esperes de com evolucioni la 
pandèmia i la situació de crisi econòmica i social generada. Les propostes presentades 
per la ciutadania i les respectives valoracions tècniques es mantindran i es 
recuperaran quan la situació ho permeti. 
 
S’acorda fer una nota de premsa i comunicar a la ciutadania la decisió presa.  
 
 
 
Lloret de Mar, 15 de juliol de 2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Annex. Rendiment de comptes Pressupostos Participats 2020 
 

 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


